
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی فارس در جلسه زکات در کازرون:

پرداخت ده میلیارد تومان زکات در استان فارس
 کازرون با پرداخت حدود یک میلیارد و دویست میلیون تومان زکات، دارنده مقام دوم پرداخت زکات در استان

سرویس خبری/ داود کشاورز: جلسه زکات شهرستان کازرون با حضور مدیرکل کمیته امداد امام خمینی استان فارس، حجت الاسلام خرسند 
امام جمعه کازرون، بخشداران، شهرداران و ائمه جمعه بخش های مختلف شهرستان و مسئولین اداری در دفتر امام جمعه برگزار شد.

دکتر محمد بذرافشان مدیرکل کمیته امداد امام خمینی استان فارس در این جلسه اظهار داشت: با توجه به پرداخت ده میلیارد تومان زکات 
در استان فارس و استقبال خوبی که پرداخت ...
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استان فارس 

کازرون
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی فارس در جلسه زکات 

در کازرون:
پرداخت ده میلیارد تومان زکات در 

استان فارس
 کازرون با پرداخت حدود یک میلیارد و دویست میلیون تومان زکات، دارنده مقام 

دوم پرداخت زکات در استان
سرویس خبری/ داود کشاورز: جلسه زکات شهرستان کازرون با حضور 
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی استان فارس، حجت الاسلام خرسند امام 
مختلف  های  بخش  جمعه  ائمه  و  شهرداران  بخشداران،  کازرون،  جمعه 

شهرستان و مسئولین اداری در دفتر امام جمعه برگزار شد.

فارس در  استان  امام خمینی  امداد  بذرافشان مدیرکل کمیته  دکتر محمد 
این جلسه اظهار داشت: با توجه به پرداخت ده میلیارد تومان زکات در 
استان فارس و استقبال خوبی که پرداخت کنندگان زکات در استان فارس 

داشته اند، جایگاه خوبی در کشور داریم.
وی گفت: در شهرستان کازرون در طول همین مدت، حدود یک میلیارد 

و دویست میلیون تومان زکات پرداخت شده است.
فارس،  استان  در  زکات  پرداختهای  جمع  سر  در  کرد:  اضافه  بذرافشان 

مرودشت مقام اول، کازرون مقام دوم و مهر مقام سوم را دارند.
نهضت  طرح  اجرای  با  گفت:  نیازمندان  مسکن  تامین  بحث  در  وی 
مسکن سازی در فارس تاکنون بیش از 14 میلیارد تومان در حوزه مسکن 

نیازمندان از کمکهای امدادی خیرین و صدقات کمک شده است.
بذرافشان افزود: حدود 9 هزار نفر نیازمند مسکن در استان فارس هستند که 
از این تعداد 50 درصد در شیراز و 50 درصد دیگر در سایر شهرستانهای 

استان هستند.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی افزود: در 8 ماه اول امسال تعداد 1200 
واحد مسکونی به اتمام رسیده است و تحویل نیازمندان شده است و علاوه 
بر این تعداد 400 واحد در شهر و 600 واحد در روستاها و 1200 واحد در 

شهر و روستا که نیاز به تعمیرات داشته انجام گرفته است.
وی افزود: برای سرعت بخشیدن به حل مشکل نیازمندان به مسکن، کمیته 
امداد در شهرها 20 تا 25 میلیون تومان و در روستاها 10 تا 15 میلیون 

تومان تسهیلات بلاعوض پرداخت می کند.
در ادامه این جلسه حجت الاسلام خرسند گفت: متاسفانه آن اهتمامی که 
باید در پرداخت زکات در جامعه مصرف می شده، نشده است. البته چند 
سالی است که با تشکیل ستادهای زکات و کمیته امداد امام خمینی)ره(، 

پیگیری های خوبی شده است.
در این جلسه، پرویز شفیعی رییس کمیته امداد امام خمینی کازرون با ارایه 
گزارشی گفت: در شهرستان کازرون 54 عامل زکات، 70 مبلغ زکات، 
175 مودی زکات داریم و تاکنون یک میلیارد و دویست میلیون تومان 

زکات واجب و مستحب جمع آوری شده است.

لاک پشت اینترنت خشت در انتظار 
پاسخ مسئولین  

سرویس شهرستان/ محمود نوذری: اسمش اینترنت پر سرعت، اما در عمل 
حرکتش از لاک پشت هم کمتر است!

ها که  کامپیوتری  جلوی خدمات  از  بخش خشت  در  است  زمانی  مدت 
گذر می کنیم با تبلیغات ارائه خدمات اینترنت پر سرعت و تحویل آن در 

کمترین زمان ممکن روبرو می شویم.
از حکایت دراز مسیر ثبت نام و تحویل اینترنت ADSL یا همان اینترنت 
به ظاهر پر سرعت و مشکل نبود خط تلفن ثابت در بخش خشت که برای 
خودش معضلی شده، بگذریم تازه می رسیم به قصه این سرعت بی سرعت 
که بیشتر اوقات ترجیح می دهد استراحتی هم انجام دهد و کلا با قطع شدن 

چرتی هم برای خودش  بزند! 
حالا چند سالی است که ADSL یا همان اینترنت پر سرعت مهمان خانه ها، 
مغازه ها و ادارات ما شده، خدماتی که اغلب آن توسط شرکت آس یا 

تک، ارائه، پوشش و مورد استفاده قرارگرفته  است.
اما مدتی است سرعت این مهمان »آس یا تکی« از نفس افتاده و دلش 

می خواهد این بار به جای جیرجیر کردن، جیغ هم  بکشد.
حکایت از این قرار است که طبق گفته های کاربران اینترنت، موقع ثبت 
نام وجه یک پورت با گیگابایت و سرعت بالا )مثلا یک گیگ یا 512 
مگ( خرید می شود اما عملا سرعت به زیر 100 مگابایت یا بسیار کمتر 

می رسد.
باز هم به گفته کاربران اینترنت، قضیه سرعت لاک پشتی اینترنت »آس 
یا تک« و غیره در خشت حکایت دیگری هم دارد و آن این است که 
مثلا اگر ظرفیت پورت این منطقه را 100 پورت با 200 گیگابایت سرعت  
مشترک   500 به  ظرفیت  این  عمل  در  اما  بگیریم،  نظر  در  نفر  برای50 
واگذار شده و شاهد حلزونی شدن آن سرعت بالای پیش از زمان تعیین 

شده هستیم. 
حال باید به انتظار نشست آیا آن لاک پشت به اسب چهار نعل اینترنت 

خشت تبدیل می شود؟! اسبی که مشتریان زیادی نیز دارد. 

بازدید دانش آموزان از کارخانه 
آبمیوه کشاورز 

آبمیوه  کارخانه  از  بازیار  آموزشگاه  وششم  پنجم  پایه  آموزان  دانش   
کشاورز بازدید و نحوه کار دستگاه و شغل کارگران کارخانه را از نزدیک 
مشاهده کردند و از طرف مدیر آموزشگاه از برخورد خوب کارگران و 

مدیریت کارخانه تقدیر شد.

اهداف این برنامه بازدید از قسمت های مختلف کارخانه، انتخاب شغل و 
آشنایی با نحوه برخورد با ارباب رجوع بود.

لارستان
با حضور معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان صورت 

پذیرفت؛
آغاز احداث ساختمان درمانگاه و 

 پانسیون پزشکان در روستای 
دشتی لارستان

به مناسبت هفته وحدت معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان به بخش 
صحرای باغ رفت و کلنگ احداث ساختمان درمانگاه و پانسیون پزشکان 

در روستای دشتی لارستان به زمین زده شد.

هفته  مناسبت  به  لارستان،  ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
ریزی  برنامه  معاون  پور  علی  اصغر  علی  به  اتفاق  حسنی  جلیل  وحدت، 
پزشکی  علوم  دانشکده  رئیس  رئوفی  عاطفه  فرمانداری،  عمرانی  امور  و 
رضا  حمید  و  مظفری  محمد  باغ،  بخشدار صحرای  دلاور  احمد  لارستان، 
اسدی از دفتر نماینده مردم لارستان، تعدادی از مسئولان شهرستان به بخش 
صحرای باغ رفتند و کلنگ احداث ساختمان درمانگاه و پانسیون پزشکان 

در روستای دشتی لارستان را به زمین زدند.
فرماندار ویژه لارستان در آیین آغاز ساخت این مجموعه ها ضمن تبریک 
لارستان  منطقه  این  در  وحدت  تجلی  گفت:  سخنانی  در  وحدت  هفته 
در  غیره  و  فرهنگی  اجتماعی،  اقتصادی،  های  فعالیت  بسترساز  همچنان 

سطح جامعه است.
خیر  اهداف  آن  اساس  بر  منطقه  این  خیرین  داشت:  اظهار  حسنی  جلیل 
خود  وطن  و  زادگاه  به  که  خاطری  تعلق  و  دوستی  نوع  حس  خواهانه، 
دارند و به خاطر آن اعتقادات دینی و ملی که در وجودشان است، بخشی 
از سرمایه خود را در راه سلامت افراد جامعه و رفاه و آسایش مردم هزینه 

می کنند که جای بسی تقدیر  و تشکر دارد. 

داراب
قاسمپور فرماندار داراب: 

فعالیت های عمران و توسعه نباید اثری 
از محرومیت در روستاها باقی گذارد 

به  مرکزی  بخشدار  امیری  داراب،  شهرستان  فرماندار  قاسمپور  عبدالرضا 
اتفاق مهندس میزان مدیر بنیاد مسکن داراب و جمعی از مسئولین ادارات 
کردند،  بازدید  شهرستان  این  روستای  هشت  از  شهرستان  رسان  خدمت 
فرماندار داراب در حاشیه این بازدیدها گفت: فعالیت های عمران و توسعه 

نباید اثری از محرومیت در روستاها باقی گذارد.
عبدالرضا قاسمپور فرماندار شهرستان داراب همچنین بیان داشت: از ابتدای 
بازدید  منطقه  روستاهای  اکثر  از  شهرستان  مسئولان  تاکنون  جاری  سال 
کرده اند که این امر موجب تسریع در روند خدمت رسانی به این مناطق 

شده است.
وی اضافه کرد: با وجود اقداماتی که تاکنون در مناطق محروم  و روستاها  
انجام شده، همچنان در بسیاری از مناطق محرومیت زدایی این مناطق به 

سطح مطلوب نرسیده و توجه بیشتری را در این زمینه طلب می کند.
فرماندار داراب با بیان اینکه  بنیاد مسکن تلاشهای فراوانی برای عمران و 
آبادانی مناطق کرده است، گفت: توجه به روستاها موجب کاهش فاصله 
طبقاتی و کاهش مهاجرت ها می شود و در راستای عدالت اجتماعی است.
در این بازدید ها دهیار و شورای اسلامی و مردم این روستاها مشکلات 
خود را بیان و هریک از مسئولین نیز در حوزه کاری خود به بررسی این 

مشکلات پرداختند و قول حل و پیگیری آنها را دادند.

پاسارگاد
بازدید مدیرکل بنیاد مسکن فارس از  
طرح های بنیاد در شهرستان پاسارگاد

انعقاد تفاهم نامه بین بنیاد مسکن و میراث فرهنگی برای 
ایجاد کانون گردشگری و بوم گردی

به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، مهندس عطا الله زمانی 
یابی  استعداد  لزوم  بر  بازدید  برنامه  این  در  فارس  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
مناطق بکر در توسعه گردشگری روستایی تاکید کرد و با اشاره به وجود 
پتانسیل های  گردشگری و تفریحی در شهرستان پاسارگاد به دلیل وجود 
آثار تاریخی بر لزوم توسعه گردشگری روستایی در این شهرستان تاکید 

کرد.
اولویت دار و  مناطق  از  پاسارگاد  اینکه شهرستان  بیان  با  مهندس زمانی 
دارای روستاهای هدف گردشگری می باشد گفت:  می بایست گردشگری 
به عنوان بخشی از فرآیند توسعه روستا که یکی از مفاهیم و اشکال توسعه 

پایدار است در این شهرستان مورد توجه ویژه  قرار گیرد. 
وی با بیان اینکه یکی از نگرانی های ما در حوزه روستاها ایجاد اشتغال در 
این مناطق است به انعقاد تفاهم نامه بین بنیاد مسکن و میراث فرهنگی برای 

ایجاد کانون گردشگری، و بوم گردی اشاره کرد.
این  کشور  گردشگری  هدف  روستای   300 برای  اینکه  بیان  با  زمانی 
تفاهم نامه به امضا رسیده گفت: هنوز توزیع سهمیه استان ها در این زمینه 
انجام نشده اما به طور قطع استان فارس سهم خوبی در این زمینه خواهد 
داشت، بیش از 43 روستا دارای توانمندی های ایجاد مراکز بوم گردی و 
گردشگری داریم که امید است با این تفاهم نامه بخش عمده ای از این 

روستاها در برنامه هدف قرار گیرد.

مرودشت
تحویل 304 جلد اسناد مالکیت شهر 

سیدان در شهرستان مرودشت
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، امام جمعه سیدان در 
این مراسم بر لزوم توسعه خدمات به روستاییان تاکید کرد و بیان داشت: 
افزایش  با  باید  و  است  تلاش  و  کار  و  معیشت  تولید،  کانون  روستاها 
خدمات در روستاها از مهاجرت های ناخواسته جلوگیری و این مناطق را 

به عنوان کانون تولید و معیشت حفظ کرد.
روستایی  مناطق  از  زدایی  محرومیت  لزوم  بر  همچنین  سیدان  امام جمعه 
برای کاهش مهاجرت ها تاکید کرد و با تقدیر از خدمات بنیاد مسکن 
ابراز داشت: هر چه قدر برای افزایش خدمات و ایجاد توسعه و عمران و 
آبادانی روستاها تلاش شود زمینه بیشتر کاهش مهاجرت ها و محرومیت 

زدایی در این مناطق فراهم می شود.
مسکن  بنیاد  سند  صدور  مسئول  شعار  دفاعی  مهندس  مراسم  این  در   
مرودشت  اظهار داشت: تضمین مالکیت و ارزش دادن به تثبیت مالکیت 
مطمئن  وثیقه ای  مالکان، وجود  تعارض  از  خانه های مسکونی، جلوگیری 
برای اخذ تسهیلات، برنامه ریزی موثر در بازار خرید و فروش و قانونمند 
کردن این فعالیت و همچنین تسریع در امر آموزش و بهداشت، از نتایج 

اجرای طرح واگذاری اسناد مالکیت خواهد بود. 

 نی ریز

 برش یک  اصله درخت در میدان 15 
خرداد توسط افراد ناشناس

سرویس شهرستان/ علیرضا مقدسی: مسئول فضای سبز شهرداری از برش 
افراد  عده ای  گفت:  و  داد  خبر  گنجشک  زبان  کهنسال  درخت  اصله   1
ناشناس این درخت را قطع کرده اند و این موضوع توسط مراجع قضایی 

در دست پیگیری است.
گفت:  شهر  هوای  و  آب  به  اشاره  با  سبز  فضای  مسئول  خالقی  مهندس 
واحد فضای سبز شهرداری برای تلطیف فضای شهر درخت می کارد و 
فضای سبز ایجاد می کند و اقدامات بسیاری در این باره صرف می شود ولی 
برخی از افراد درختان را مخدوش می کنند و یا فضای سبز شهری را از 

بین می برند.

بر اساس گزارش مسئول فضای سبز شهرداری، این درخت حدود 4 متر 
ارتفاع داشته و مراتب برای بررسی به مراجع قضایی ارجاع شده است.

ناشناس، نشده است تصریح  افراد  اینکه کسی متوجه حضور  بیان  با  وی 
کرد: با پیگیری های جدی مراجع قضایی به زودی خاطیان شناسایی و بر 

اساس موازین قانونی با آنان به شدت برخورد خواهد شد.

علامرودشت
امام جمعه علامرودشت در جلسه 

شورای آموزش و پرورش 
جلسه شورای آموزش و پرورش به ریاست غفاری بخشدار و رئیس شورای 
آموزش و پرورش و با حضور همه اعضای شورای آموزش و پرورش، 
با محوریت پیشنهاد برگزاری کنکور سراسری به سازمان سنجش، ایجاد 
محل مناسبی جهت مطالعه دانش آموزان، در سالن پژوهش سرای علامه 

محمودی)ره( اداره آموزش و پرورش علامرودشت برگزار شد.
امام  اسلام)ص(،  مکرم  نبی  میلاد  تبریک  ضمن  اداره  رئیس  هاشمی 
جعفرصادق )ع( و همچنین گرامیداشت هفته وحدت بیان داشت: با توکل 
بر خداوند متعال و با امکانات و اعتبارات دولتی، بخش خصوصی و خیرین 
عزیز زیرساختهای آموزشی و تربیتی  آموزش و پرورش را ارتقا می دهیم 
و آموزش و پرورش را به اهداف تعیین شده در سند تحول بنیادین آموزش 

و پرورش نزدیک تر خواهیم کرد.
حجه الاسلام و المسلمین باقری نیا امام جمعه نیز با اشاره به اهمیت نقش 
ما  آموزشی  نظام  اینکه  بر  علاوه  گفت:  پرورش  و  آموزش  در  تربیت 
باید روز به روز به استاندارد های جهانی نزدیک شود مسائل پرورشی و 
شخصیتی دانش آموزان نیز باید به مراتب مورد توجه قرار گیرد و باید 
برای  تربیت درونی و خود سازی این قشر آینده ساز کشور برنامه داشته 

باشیم. 

استان خوزستان 
بهبهان

انتصابات جدید در دانشکده علوم 
پزشکی بهبهان

سرویس شهرستان/ محمد خلیجی: بنا به گزارش روابط عمومی دانشکده 
علوم پزشکی بهبهان طی احکام جداگانه ای از سوی دکتر امین محمدپور 
از  اطفال  متخصص  مظلومی  شکرالله  دکتر  بهبهان  دانشکده  سرپرست 
مشغول  و  منصوب  درمان  امور  معاونت  به  تهران  بهشتی  شهید  دانشگاه 
به کار شد. وی دارای سوابق مدیریت در مراکز درمانی استان خوزستان 
و  شیریان   حسین  محمد  دکتر  ای  جداگانه  احکام  طی  همچنین  میباشد. 
دکتر حسین فرجیان پور به ترتیب به سرپرستی و معاونت درمان بیمارستان 
شهیدزاده برگزیده شدند. در سوابق اجرایی مشارالیها مدیریتهای متعددی 
به  نیز  روزمه  امیرحسین  دکتر  ضمنا  میخورد.  چشم  به  درمان  حوزه  در 
دکتر  همچنین  شد.  منصوب  بهبهان  زایمان  و  زنان  بیمارستان  سرپرستی 
بیمارستان و ریاست شبکه بهداشت  با سابقه مدیریتی در  نیما اختردانش 
علوم  دانشگاه  معاونت  در  انفورماتیک  واحد  دبیری  و  بهبهان  درمان  و 
منابع  و  مدیریت  توسعه  معاونت  سمت  به  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی 
انسانی دانشکده علوم پزشکی بهبهان منصوب و مشغول به کار شد. دفتر 
نمایندگی روزنامه با تبریک به این مدیران، آرزومند بهبود کیفیت سلامت 

در شهرستان است. 

استان بوشهر
بخشدار آبدان:

ساخت سدهای تغذیه مصنوعی جدید 
در آبدان ضروری است

های  سفره  تقویت  برای  فعلی  سدهای  لایروبی  خواستار  آبدان  بخشدار   
بخش  در  جدید  مصنوعی  تغذیه  سدهای  ساخت  گفت:  و  شد  زیرزمینی 
آبدان ضروری است.  به گزارش خبرنگار مهر، مسعود تنگستانی در حاشیه 
جلسه شورای دشت و حفاظت از منابع آب اظهار داشت: بحران آب جدی 

است و کشاورزان باید در مصرف آب صرفه جویی کنند.
های  سفره  تقویت  برای  فعلی  سدهای  لایروبی  خواستار  ادامه  در  وی 
زیرزمینی شد. تنگستانی از همه مردم خواست برای اصلاح الگوی مصرف 

منابع آب پیشقدم باشند و از همه مسئولان خواست همکاری کنند.
مدیر امور آب شهرستان دیر نیز از کشاورزان خواست تا در مصرف آب 
مدیریت لازم را داشته باشند. زایری در پایان تاکید کرد: اگر کشاورزان 
در استفاده از منابع آب رعایت نکنند با بحران کم آبی مواجه خواهیم شد.

استان هرمزگان 
ساخت یک مدرسه 6 کلاسه در روستای 

انگوران بندرخمیر به همت خیران
 مسئول مشارکت های مردمی اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
روستای  در  خیران  همت  به  6 کلاسه  آموزشگاه  یک  گفت:  هرمزگان 
انگوران بندرخمیر ساخته می شود.  به گزارش ایرنا، علی مرادی در مراسم 
با  این مدرسه  این آموزشگاه گفت: برای ساخت  امضای قرارداد ساخت 
زیربنای 384 مترمربع و افزون بر پنج میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته 
شده است. وی بیان داشت: ساخت این مدرسه با مشارکت خیران و اداره 
کل نوسازی صورت می گیرد و دانش آموزان دبستان معارج انگوران که 
هم اکنون در یک مدرسه تخریبی درس می خوانند، سال تحصیلی آینده از 
استفاده خواهند کرد. مسئول مشارکت های مردمی نوسازی مدارس  آن 
هرمزگان، همچنین در مورد پروژه  های نیمه تمام استان و شهرستان خمیر 
اظهار داشت: فضاهای آموزشی که بدون تایید فنی اداره نوسازی مدارس 
شروع  شده که پس از استحکام سازی لازم، تامین اعتبار و اولویت  سنجی 

مناطق تکمیل می شود.

کهگیلویه و بویر احمد 
معاون استاندار:

پیش بینی افزایش 15درصدی شعب 
اخذ رای در کهگیلویه و بویر احمد

 فتاح محمدی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: برآورد دقیق و 
نهایی پس از نتایج سرشماری عمومی نفوس و مسکن مشخص خواهد شد. 
وی حساسیت بالای انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا و بافت قومیتی 
حاکم بر استان را یادآور شد و گفت: تمامی تمهیدات و تدابیر لازم برای 
برگزاری یک انتخابات سالم بدون تنش از هم اینک اندیشیده شده است.  
محمدی یادآور شد که حوزه سیاسی و انتخابات استانداری، دستگاه قضایی 
و سایر نهادهای امنیتی استان نیز از مدت ها قبل کار نظارتی و رصد برخی 
و  شهر  اسلامی  شوراهای  انتخابات  در حوزه  ویژه  به  انتخاباتی  تحرکات 
روستا در نقاط مختلف استان را آغاز کردند.  انتخابات دوازدهمین دوره 
قرار  روستا  و  شهر  اسلامی  شوراهای  دوره  پنجمین  و  جمهوری  ریاست 

است 29 اردیبهشت سال 96 همزمان در سراسر کشور برگزار شود. 

نمایش فیلم 


